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Előterjesztés: 

Nagy-Pál Levente és Utassy Loránd szövetségi kapitány egyeztetett Diederik Bakker holland edzővel. 

Ezzel a megbeszéléssel az olimpiai felkészülés egy része tisztázódott. Az elmúlt évek 

eredményességét tekintve két versenyzőnknek van meg az esélye, hogy kvalifikálja magát a  2020-as 

olimpiai játékokra. Reményeink szerint Sánta Bence jól fogja képviselni hazánkat a július végi VB-n, 

de tőle még nem várható el, hogy vérmes reményekkel induljon a kvalifikáció érdekében. 

Mind Gádorfalvi Áron, mind Cholnoky Sára kifejezte szándékát arra, hogy felkészüljön az olimpiára.  

A két versenyző által a szövetség felé eljutatott felkészülési tervet 1-1 tömörített mappában magkapták 

az elnökség tagjai. Sasi a világhírű holland edzővel, Diederik Bakkerrel, míg Áron Kelemen Tamással 

kíván felkészülni. A leadott felkészülési tervek költségvonzata Áronnál 2 évre majdnem 78 millió 

forint lenne, míg Sasinál ugyanez kb. 20-25 millió forint.   

Pénzügyileg jelenleg Sasi és Diederik programjának 2018-as évre történő finanszírozása megoldott. A 

2019-es évre szóló felkészülési támogatás nem látjuk, de ez el kell, hogy érje legalább a 10 millió 

forintot, mivel e nélkül nem elérhető jövőre kvalifikáció.  

A hetedik olimpiájára aspiráló Áron esete bonyolultabb. Diederikkel nem tudja elképzelni a jövőt (ez 

kölcsönös). Ha egyedül teszi, akkor is megvan ennek a költsége és 2019-től mindenképpen fontos 

lenne, hogy egy edző keze alatt tudjon dolgozni. A Kelemen Tamással kidolgozott programjuk 

azonban jelenlegi formájában megvalósíthatatlan. Áronnak várja a konkrét javaslatot a szövetség 

részéről.  

Nagy-Pál Levente azt javasolja, hogy augusztus 15-ig az Edzői Bizottság – Utassy Loránd szövetségi 

kapitány vezényletével – dolgozzon ki egy megvalósítható tervet, melyet Áronnak átnyújtunk, vele 

egyeztetünk, és erről akkor szavazzon majd az elnökség.  

Cholnoky Sára esetében viszont a 2018-as és 2019-es felkészülési programban található tervekről most 

szükséges döntenie az elnökségnek. 

56/2018. (07.23.) Elnökségi határozat: Az Elnökség 4 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül 

kinyílvánítja, hogy támogatja Cholnoky Sára 2018-as és 2019-es felkészülési programját. 
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